
 
 
 

UCHWAŁA  Nr XVII/175/2016 
Rady Miejskiej w Policach 

z dnia 29 marca 2016 r. 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury           
i Sportu Rady Miejskiej w Policach za rok 2015 
 
 
 

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym /Dz. U. z 2015 r. poz. 1515 i 1890/ w związku z § 37 ust.2 pkt 2 i  3 uchwały 
Nr XXV/180/2012 z dnia 27 listopada 2012 r. w sprawie  statutu gminy Police                   
/Dz. Urz. Województwa Zachodniopomorskiego z 2013 r.poz.298 i 299/ Rada Miejska  
w Policach uchwala, co następuje: 
 
 § 1. Przyjmuje się sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury                        
i Sportu  Rady Miejskiej w Policach za rok 2015 stanowiące załącznik do uchwały. 
 
 § 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
 
                                                                                                Przewodniczący Rady 
 
                                                                                                         Witold Król 
 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Uzasadnienie 

 
Projekt uchwały przedkłada Komisja Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej 

w Policach. 
Zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie gminy, komisje rady miejskiej  
zobowiązane są przedkładać  sprawozdania ze swojej działalności. 
 Na podstawie § 37 ust. 2 pkt 2 i 3 statutu gminy Police  komisje podlegają 
radzie i przestawiają jej sprawozdanie ze swojej działalności, które rada miejska 
przyjmuje w formie uchwały. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sprawozdanie  
z działalności Komisji Oświaty Kultury i sportu za 2015r. 

 
                           Komisja Oświaty Kultury i Sportu Rady Miejskiej w minionym roku  pracowała                  
w następującym składzie : 

1. Władysław Kosiorkiewicz   - przewodniczący 
2. Zygmunt Kołacki                - z-ca przewodniczącego 
3. Maciej Dolak                      - członek 
4. Krystyna Seweryńczyk      - członek 
5. Grażyna Pawłowska          - członek 
6. Mariusz Różycki                - członek  

          Komisja Oświaty Kultury i Sportu w oparciu o przepisy ustawy z dnia 8 marca 1990 r.   
o samorządzie Gminnym //Dz. U. z 2001 r Nr. 142,poz,1591 z późniejszymi zmianami / oraz 
zgodnie ze statutem Gminy Police zatwierdzonym Uchwałą Nr XXV/180/2012 powołaną do 
opiniowania  i rozpatrywania projektów uchwał ,występowania z inicjatywą   uchwałodawczą        
i przygotowywania własnych inicjatywy -  projektów uchwał. 
   Komisja w minionym roku odbyła 15 posiedzeń w tym wyjazdowe posiedzenie wspólnie                 
z Komisją Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju i Ekologii. 
  Komisja Oświaty Kultury i Sportu w oparciu o plan pracy, realizowała: 

1. Zapoznała się z kryteriami przyznawania dotacji i braku uczestniczenia w podziale 
środków przez przedstawicieli Komisji OKiS Zapoznano się z działaniami                      
dyr. OSiR  dotyczącymi  naprawy sztucznej nawierzchni oraz naprawy oświetlenia 
boiska przy ul. Piaskowej. 

2. Zajmowała  się wypowiedzeniem umowy przez OSiR Radzie Osiedlowej nr. 4 
zajmowanych pomieszczeń w budynku OSiR-u. Jednoczenie zwróciła się do 
Burmistrza z wnioskami o uwzględnienie wniosków komisji w podziale nadwyżki 
budżetowej. 

3. Komisja na swoim posiedzeniu zajmowała się opinią poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej - problemami dzieci z chorobą Aspergera, które uczą się w klasach                
z dziećmi w pełni zdrowymi. Przedstawicielka poradni zaproponowała, aby w jednej ze 
szkół polickich utworzyć klasę integracyjną. W opinii naczelnika wydziału Gmina nie 
będzie administracyjnie nakazywała utworzenie klasy - oświadczył, że jest otwarty na 
propozycje. 

4. Zapoznała się z koncepcją przedstawioną przez dyr. OSiR przebudowy Hali Sportowej 
przy ul. Siedleckiej, oraz zamierzeniem OSiR-u dotyczącym budowy kompleksu boisk 
w Trzebieży. 

5. Rozpatrywała pisma ZNP dotyczące rozwiązania umowy z najemcą Klubu 
Nauczyciela i wniosku mieszkańców skierowanego do burmistrza o wstrzymanie 
wypowiedzenia. Zaproponowano spotkanie dwóch stron z komisją.   

6. Zapoznanła się informacją o przyjęciach dzieci do przedszkoli i szkół, oraz wniosków          
o przyznanie stypendiów dla sportowców którzy są członkami kadry narodowej. 

7. Przedstawienie przez komisję OKiS wypracowanego stanowiska w sprawie konfliktu 
między ZNP, a najemcą dotyczącego dzierżawy Klubu Nauczyciela. 

8. Zapoznała się z wynikami nauczania w szkołach na terenie Gminy Police jak                          
i wystąpieniem do Burmistrza o powołanie Rady Programowej w klubie nauczyciela. 



9. Wyjazdowe posiedzenie komisji było poświęcone przeglądowi nawierzchni bieżni na 
terenie kompleksu sportowego przy ul. Piaskowej. Zwrócono uwagę na kilka usterek, 
które zostały zapisane w sporządzonym protokole. 

10. Zapoznała się z realizacją remontu nawierzchni boiska sportowego przy ul. Piaskowej. 
Omawiane były propozycje zmian zasad przyznawania stypendiów sportowych. 

11. Analizowała założenia zmiany uchwały dotyczącej opłaty za odbiór odpadów 
komunalnych od mieszkańców w Gminie, oraz analizowano projekt uchwały dotyczący 
trybu udzielania i rozliczania dotacji do niepublicznych szkół, przedszkoli oraz innych 
form wychowania przedszkolnego. 

12. Zapoznała się z projektem uchwał dotyczących wysokości i zasad ustalania oraz 
rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na 
terenie Gminy Police, oraz projektu uchwały w sprawie likwidacji fili biblioteki im. Marii 
Skłodowskiej Curie w Policach, zapoznała się z stanem realizacji zadań oświatowych 
w Gminie w roku szkolnym 2014/2015. 

13. Zapoznała się z przygotowaniami Gminy dotyczącymi wprowadzenia reformy 
szkolnictwa począwszy od przedszkoli i szkół podstawowych, które przedstawił 
naczelnik Wydz. OKiS.p Witold Stefański. 

14. Omawiane były wnioski jakie przedstawił naczelnik Witold Stefański do zaopiniowania 
przez komisję o nagrody i stypendia sportowe za 2015r. Następnie omawiany był 
budżet wydziału OKiS na 2016r Komisja zwróciła się do p. naczelnika i zaproponowała 
zwiększenie budżetu na dotacje celowe, na zadania w zakresie wspierania                                      
i upowszechniania kultury fizycznej w Gminie. 

15. Omawiana była pomoc, jakiej może udzielić burmistrz w związku z problemami 
finansowymi klubu piłkarskiego Chemik. Komisja zaproponowała spotkanie                             
z zarządem klubu i sponsorami. Zaopiniowała uzupełnioną listę wniosków o nagrody                
i stypendia sportowe za 2015r. W ramach prac nad budżetem, komisja złożyła wnioski  
i podała źródło finansowania . 

16. Opracowała plan pracy na 2016r. 

 
Komisja na swych posiedzeniach omawiała pisma, jakie wpłynęły do komisji, a także 

omawiała projekty uchwał dotyczące wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 
 

 
 


